逸夫書院學生餐廳 SeeYou@Shaw 及風味小館農曆新年膳食服務之特別安排以及一系列賀年糕品

逸夫書院餐廳 SeeYou@Shaw 及風味小館的膳食服務安排將於農曆新年期間作出下列改動:

日期	SeeYou@Shaw	風味小館
2021年2月11日至21日	關閉	
(年三十至年初十)		

另外,為賀農曆新年,SeeYou@Shaw 推出一系列賀年糕品,詳情請參閱以下網址: https://bit.ly/3iK2Y9P

如有任何查詢,請與餐廳聯絡,電話 2267 0618。

祝各位農曆新年快樂!

逸夫書院餐廳管理委員會啟 2021年2月3日

Special Arrangement of Catering Service at Shaw College Student Canteen SeeYou@Shaw & Fusion Dining and Special Offers for Lunar New Year

Please be informed that the catering service arrangement during Lunar New Year Holidays would be as follows:

Date	SeeYou@Shaw	Fusion Dining
11 to 21 February 2021	CLOSED	
(Thursday to Sunday)		

Meanwhile, our caterer is pleased to bring you a festive offer of CNY Pudding to celebrate the Lunar New Year.

Please refer to the following link for details:

https://bit.ly/3iK2Y9P

Should you have any enquiries, please contact the caterer at 2267 0618.

Happy Lunar New Year!

Canteen Management Committee 3 February 2021

